
PROTOKOLL - Arsmøte i NOESK, 29. marc 2008
Sted: Letohallen, Eidsvoll

Stemmeberettigede tilstede: Anne-Katrine Vargdal, Grete Røed, Ingunn E. Aase, Bente Karlsen,
Trine Lande-Hamre, Ann Elisabeth Kvalvær, Birger Kvalvær, Tove Aasheim Olsen, Arnfinn Olsen,
Arild Johnsen, Anne KariGranlien, Gry F. Kvisla, Trond Kvisla, Roger Rønningen, Laila Eggum
Jakobsen, Terje Jakobsen, Asne Koch, Ingebjørg Agerup, Nils Henrik Agerup, Angelique Vargmo,
Hugo Rørvik

lkke stemmebereftigede tilstede: Tor Morten Bjørge, Olav Hedne (ordstyrer)

SAK {: INNKALLING OG DAGSORDEN

Arild Johnsen ville se dokumentasjon på at forslag fra Jonna Tang Kuløy var
innkommet innen fristen da hun var den som mottok forslagene.
Det er dokumentasjon god nok at interimstyret har behandlet forslagene og gitt sin
innstilling til Arsmøtet i innkallingen.

Innkalling og dagsorden godkjent

SAK2: VALGAV

a) tuløTELEDER
Olav Hedne

b) REFERENTER
Ingunn E. Aase og Trond Kvisla

c) TO TIL A UNDERSKRIVE PROTOKOLLEN
Anne-Katrine Vargdalog Ann Elisabeth Kvalvær

d) ToilLTELLEKORPS
Bente Karlsen og Nils Henrik Agerup

e) STEMMEBERETTIGEDE
21 stemmer på forslag og 47 stemmer på valg

SAK 3: ARSBERETNING

3.1 NOESK

Magne Langvæg og Bente Karlsen oppbevarer klubbens eiendeler på nåværende
tidspunkt.

Kommentar om at klubbens eiendeler burde vært nevnt i årsberetningen.

Arsberetningen godkient

3.2 HED'OPP

Godkjent (4- r, rtx.-l NFq 4f i/ _,__
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SAK4:

SAK 5:

5.1
5.2
5.3

4.1

GODKJENNING AV REGNSKAP

NOESK

Protokolltillegg med kommentarer fra Ingebjørg Agerup (Vedlegg 1)

RUSKEN: Spørsmål om hvorfor det ikke er inntekt fra Rusken aksjonen i
regnskapet.
SVAR fra forrige kasserer: Det ble sent bestemt at klubben skulle være med, de
ville da ikke ha betalt, lot heller de andre klubbene som stilte få betalingen fordi det
var de som hadde jobbet for det.

CHAMPIONBOK: Det ble fremmet spørsmål om den ikke var betalt siden den ikke
står utgiftsføtti 2007.
SVAR: Kan ikke besvares. Forrige kasserer mener den ble betalt i2006.

VEDTAK: Regnskapet ble underkient, det mangler balanse og det er
usikkerhet om dokumentasjon. Regnskapet må bli fremlagt på årsmøtet i
2009. Styret må sørge for at det blir sluttført.

BUDSJETT: Det ble vedtatt at nytt styre tar utganspunkt i budsjettet for 2007 og
lager et budsjett for 2008.

HED/OPP

Protokolltilførsel med regnskap, balanse og revisjonsberetning da det ikke fulgte
med i innkallingen tilArsmøtet. (Vedlegg 2)

Godkient

4.2

5.3.1

5.4
5.4.1
5.5

5.5.1

VALG

Leder
Nestleder
Tre styremedlemmer

To varamedlemmer

Revisor
Revisorsuppleant
Tre valgkomitEmedlemmer

Varamedlem valgkomit6en

Birger Kvalvær 22
Trine Lande-Hamre 28
Marianne Bitnes 28
Anne-KatrineVargdal 30
lngunn E. Aase 22
Bente Karlsen 25
Karethe Jakobsen 28
Jonna Tang Kuløy 22
Magne Langvæg 30
Magne Langvæg 25
Anne KariWold 29
Eva Næss 29
Anne lris Jenssveen 31

JA NEI

23
17
17
12
22
18
15
23
16
13
16
16
15

BLANK VALGT

2 NEI
2JA
2JA
5JA
3 NEI
4JA
3JA
2 NEI
1JA
9JA
2JA
2JA
1JA
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SAK 6: FORSLAG

Avholding årsmøte

Direkte valg av nestleder
Nestleder føyes inn i $ 11

Styreverv på åremål

Forslag om organ isasjonskurs
for styret

Avstemming om minst ett
styremedlem har org. kurs

Verv; norsk bostedsad resse

Stemmerett:
norsk bostedsadresse

Materialforvalter

Rasespesialen, tidspunkt

Endring av frist valgkom innstilling

Endring frist forslag på kandidater

Avl & oppdrett, endring $ 1

Avl & oppdrett, S 3.4 - døvhet

MOT

12

4

FOR

8

16
Flertall

1

Flertall

Flertall

Flertall

AVSTO

1

1

15

3

2

13 (flertall)

Flertall

VEDTAK

lkke vedtatt

Vedtatt
Vedtatt

lkke vedtatt

Vedtatt

Vedtatt

lkke vedtaft

lkke vedtatt

Trukket

lkke vedtatt

Trukket

Trukket

Vedtatt

Trukket,
videreføres til
styret

Vedtaft at
forslaget
videreføres til
styret

6.1

6.2

6.3

6.4

6.5

6.6

6.7

6.8

6.9

6.10

6.11

6.12

12

6.13 Sunnhetsutvalg Flertall

PROTOKOLLEN BLE OPPLEST FøR ARSMQ|IET BLE AVSLUTTET.

e
t Ots^r-tt"'Jr

1^^r*,I lsr'',q.oR h,nn- &r{.}rlh - Autnr Kr.* ,(Arr,dal
Sted,tato: Anne Elisabeth Kvalvær YIJ&L'O" Sted, dato: Anne-Katrine Vargdalt

Sted, dato: Trond Kvisla, referent
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Til årsmøtet i NOESK29. mars 2008

Protokolltilførsel vedrørende regnskap for 2007 z

26 av klubbens medlemmer satte frem misstillit mot styret i et brev av 9. desember 2007,her
ble det også fremsatt krav om at styret måtte trekke seg. Styret skrev et informasjonsbrev til
medlemmene og trakk seg fra sine verv 13. desember 2007. Det betyr at styret fra denne dag
la ned sine verv. Det er derfor helt urimelig å mene at jeg etter denne dato burde ha sluttført
regnskapet. Jonna Tang Kuløy hevder også flere ganger i innkallingen til ordinært årsmøte
2008, at styret som satt i2007 ikke var lovlig. Alle bilag for2007 frem til 13. desember ble
derimot levert videre ferdig nummerert og med en oppsatt kladd i Excel både på bokføring og
regnskap. Det burde derfor ikke vært noe problem for revisor, revisorsuppleant eller
interimsstyret å sluttføre klubbens regnskap for 2007.

Ad punktene i "Revisjons rapporten"

2.Da jeg syns det var uforsvarlig å sende kontanter med flyttelasset har jeg tatt vare på
kassabeholdningen inntil et nytt styre er på plass.

3. Innbetaling til spesialen har vært ordnet slik at utlendinger har betalt ved ankomst, fordi
både de og vi da slipper bankgebyrer. En gjestfrihet som har værtpraktisert gjennom flere år.
Vi får også lov til å betale på stedet når vi kommer til Danmark og Sverige. Da det i år ble
kluss med en betaling gjort over nettet, ble denne betalt om igien i ettertid og dermed
gebyrlagt. Gebyret førte jegpå gebyrer.

4. Ringinnbindingsmaskinen ble kjøpt for bla å binde inn klubbens fubøker. Dette ble en
billigere løsning enn å kjøpe tjenesten.

5. Det er klubben som nøt godt av at Mohammed laget og holdt en flott hjemmeside for
klubben, inntil styret ble bedt om å trekke seg. Derfor betalte klubben for plass til denne
nettsiden.

6. Ethvert medlem kan administrere sitt eget medlemskap på nkk.no/medlem. Går man inn her
og stryker sitt eller et familiemedlems medlemskap så "forsvinner" de fra klubbens liste og
man er ikke lenger medlem og sliper videre purringer. Men man ftr ikke refundert innbetalt
kontingent.

Ingebjørg Agerup
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Resultat
[nntekter
Varesalg
Loddsalg
Porto

2006
r0 810
3 000

140

2007
6 903
I 500

'fotalt

Varekostnød
Varekjøp
Beh. Endring (+reduksjon/-økning)

13 950 I 403

rt 282
2 672

5 089
-977

Sum varckost

Andre kastnader
Porto

'GaverlPremier

Bcvertning
Andre kjøp
Omkostninger

13 954 4 ttz

343
358

n0
118

l 890
561
t25

Sum andre kostnader

'fotalt kostnader

llenter inntekter

Ove rskudd (+)/I/nde rs kudtl Q

Kasse
lSank
Varebeholdning

Balanse
2006
4 639
4 616
6094

Eiendeler 15 349 16 812

701

14 655

6

-699

2804

6 916

6

I 493

2007
941

I 831
7 0'll

Egen Kapital
Annen EK
Overskudd/{Jnderskudd
Differanse uten forklaring

16 148
-699
-100

15 349
| 493

Sum EK I5 349 16 842

rufu*d *st{ffii-ffi
$rs'åi''ssa
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Til generallbrsnmlingcn i
Norsk Old English shcepdog Klubb / gruppc lledmark og Oppland

REVISJONSBIIRETNING

Jeg har revidert årsregnskapet for Norsk Old English Sheepdog Klubb / gruppe Hedmark og
Oppland, for regnskapsåret 2007 som viser et overskudd på kr 1.493,00. Jeg har ikke blifi forlagt
opplysningene i årsberetningen om årsregnskapet.

Årsregnskapet består av resultatregnskap, balanse. Regnskapslovens regler og god
regnskapsskikk i Norge er anvendt ved utarbeidelsen av regnskapet.

Jeg har utført rcvisjonen i samsvar med lover, forskrifter og god revisjonsskikk i Norge.

Jeg mener at;

- årsregnskapet er avgitt i samsvar med lov og forskrifter og gir et rettvisende bilde av selskapets
økonomiske stilling 31. desember og for resultatet i regnskapsåret i overensstemmelse med god
regnskapsskikk i Norge.

- Kasserer har opplylt sin plikt til å sørge for ordentlig og oversiktlig registrering og
dokumentasjon av regnskapsopplysninger i samsvar med lov og god bokføringsskikk i
Norge.

- Det er ønskelig at det for neste årsregnskap blir tatt hensyn til endringer i varebeholdning.

PS! Det bemerkes at for forrige årsregnskap var med en differanse på kr. 100 som er ilagt annen
egenkapital for 2008. Jeg har ikke undersøkt grunnen for dette.
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